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JAARVERSLAG 2023 
 
Algemeen 
Dit jaar was weer als vanouds na een paar enerverende jaren waarin Corona de boventoon voerde. 
Alle activiteiten konden weer gewoon plaats vinden, al kon je merken dat veel leden nog voorzichtig 
waren in het begin van het jaar. We probeerden af en toe iets nieuws uit om het voor iedereen 
aantrekkelijk te houden. Met ruim 700 leden variërend van 50 tot 97 jaar is dit geen gemakkelijke 
opgave.  
 
Kring Bernheze. 
De contacten met de provinciale KBO-Brabant verlopen grotendeels via het bestuur van KBO Kring 
Bernheze. De kringraad Bernheze vergaderde op 26 mei en op 27 oktober. Op 13 oktober was er een 
Kringbijeenkomst in het Willibrordcentrum in Heeswijk die mede werd verzorgd door Dementie 
vriendelijk Bernheze. Johan en Beny gingen hier naar toe. Op 29 november was er een gezamenlijke 
Kringmiddag die werd verzorgd door KBO Heesch. Het was een gezellige actieve middag met een 
nostalgische Quiz.  
 
OOB 
De OOB is een Overleggroep van Ouderen in Bernheze. Hieraan nemen afgevaardigden deel vanuit 
de ouderenorganisaties uit Bernheze, waaronder ook de KBO’s. Het is gebruikelijk dat de voorzitter  
van de KBO mee vergadert. Als deze niet kan wordt een plaatsvervanger gezocht. Adrie gaat 
naar deze vergaderingen vanuit onze KBO. Leidraad is het ‘Groene boekje’ (Ouderenperspectief in 
burgerparticipatie 2020-2024) wat in overleg met de gemeente Bernheze is vastgesteld. De groep 
vergadert 5 keer per jaar en behandelt onderwerpen die aangedragen worden vanuit de achterban. 
Daarnaast heeft zij 2 keer per jaar overleg met de gemeente om advies uit te brengen over bestaande 
zaken en nieuwe beleidspunten aan te dragen. 
 
KBO-Brabant. 
KBO Brabant hield haar Regionaal Beraad Noordoost Brabant op 31 mei en 1 november. De 
Algemene vergaderingen werden gehouden op 29 juni en 30 november.  
Leny en Adrie gingen naar een bijeenkomst over ledenwerving in de Wis in Loosbroek. Het was een 
interessante middag, met name ook hoe andere KBO’s dit aanpakken. KBO-Brabant is bezig met  
de naamsverandering van de vereniging. 
Saskia en Johan gingen in Wanrooij naar de bijeenkomst voor nieuwe bestuursleden. Dit was ook 
een nuttige ochtend en zeker de moeite waard. De verkregen documentatiemap was duidelijk. 
 
Belangenbehartiging 
KBO-Brabant heeft een juridische helpdesk, waar alle leden een beroep op kunnen doen. Voor 
ouderenadviseurs, cliëntenondersteuners en belastinghulpen fungeert zij als opleidingscentrum.  
Op lokaal niveau kunnen ouderen ondersteuning en advies krijgen van ouderenadviseurs en 
belastinginvullers. Saskia van Rooij en Cees van Gestel zijn ouderenadviseur en inzetbaar samen 
met Jan Raaijmakers. Zij nemen regelmatig deel aan bijeenkomsten met Ons Welzijn voor overleg en 
ondersteuning. Als belastinginvullers zijn Jan Raaijmakers, Jo Lamers, Cees van Gestel en Wim 
Timmers actief. Voor computerhulp en alle digitale vragen kan contact worden opgenomen met Wim 
Timmers. Hij coördineert deze hulp met enkele vrijwilligers.  
Saskia is vanuit het bestuur ook afgevaardigde naar bijeenkomsten van Ons Welzijn. Zij onderhoudt 
met hen de contacten. Ze heeft zitting in de werkgroep Eenzaamheid. In deze groep probeert men te 
bedenken hoe we eenzaamheid in beeld kunnen brengen dan wel voorkomen. 
 
Ledenbestand 2023  
Eigen leden op 1 januari 2023:   694        Eigen leden op 31 december 2023:             679 
Gastleden bijgekomen                    5        Gastleden totaal                     23  
Nieuwe leden bijgekomen:      25         
Opzegging/verhuizing:       12        Totaal aantal leden op 31 december 2023:   702 
Overleden leden:       28 
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Dit jaar betreuren wij het overlijden van 28 leden. Aan de betreffende families werd een condoleance 
gestuurd. Ook werden zij herdacht tijdens de kerstviering op 16 december. Het bestuur las de namen 
voor van de overleden leden en er werd een kaars aangestoken. Vanwege het vertrek van onze 
pastoor ging de mis niet door op 17 december.  
Er werden 45 ziekenbezoeken afgelegd en er werden 25 beterschapskaarten gestuurd.  
 
Contributie leden 
De jaarcontributie was € 20,00, waarvan € 13,00 werd afgedragen aan KBO-Brabant. Leden van 
andere afdelingen konden gast lid worden voor € 10,00.  
 
Jaarvergadering 14 februari 
Er waren 60 leden op de vergadering aanwezig. Beny en Leny traden af en waren herkiesbaar. Zij 
werden opnieuw gekozen door de vergadering. Johan Melssen stelde zich voor en werd benoemd 
als onze nieuwe penningmeester. Enkele leden werden bedankt voor hun inzet. We spraken een 
contributieverhoging af van € 22,50 in 2024 en € 25,- in 2025 voor gewone leden. 
Na de vergadering was er nog de gelegenheid om na te praten onder het genot van een drankje en 
aansluitend was er een loterij met mooie prijzen. Ook de handwerkclub was present met eigen 
gemaakte werken die in de verkoop waren. 
 
Koninklijke onderscheiding 
Dit jaar werd één KBO-lid onderscheiden als lid in de Orde van Oranje Nassau. Dit betreft  
Rieki van Erp- van de Wetering. Ze kreeg een felicitatie namens de KBO. 
 
Rabo Club Support 
We deden ook dit jaar mee met de Rabo Club Support. Leden van de Rabobank kunnen een stem 
inbrengen en zo ‘geld verdienen’ voor een club. Dit jaar kregen we 120 stemmen wat goed was voor 
€ 951,40. We gebruikten dit geld voor kleinschalige activiteiten en workshops. 
 
DigiWegwijs.  
Dit jaar was er een samenwerking gestart met de bibliotheek van Nistelrode om workshops te geven 
over digitale vaardigheden. We merken dat er steeds meer via computer/tablet geregeld moet worden 
en steeds minder op papier. Hierin is niet iedereen vaardig en in deze tijd is het ook voor iedereen 
opletten om niet ‘bedonderd’ te worden door gehaaide oplichters.  
We hadden 4 bijeenkomsten met ieder een ander onderwerp om te bespreken. Er was steeds een 
mooie opkomst die door het jaar heen toenam. Ook konden er afspraken gemaakt worden met de 
leden van de digitale helpdesk aan huis bij hulpvragen. Hiervan werd ook gebruik gemaakt.  
 
Samen Nistelrode 
Op 2 november was er een netwerkbijeenkomst georganiseerd in Nesterlé. Er werd in groepjes 
besproken over samenwerking in Nistelrode tussen verschillende partijen. Adrie en Gerda zijn hierbij 
aanwezig geweest. Het was een zinvolle bijeenkomst.  
 
Samen wijzen we de weg op 27/11 met Wethouder Everling 
Wegwijzer nam het initiatief om een bijeenkomst te organiseren. Het doel van die bijeenkomst was om 
tot een nog betere netwerksamenwerking te komen. 
Met netwerksamenwerking wordt bedoeld het samenwerken met en tussen alle partijen die een rol 
hebben in het ontvangen, beantwoorden en oplossen van hulpvragen. Professionals uit welzijn en 
zorg. Mensen die bij een organisatie werken én mensen die als vrijwilliger of mantelzorger werken. 
Zorgverleners die kennis hebben over een specifiek vraagstuk én mensen die zich juist op brede 
preventieve activiteiten richten. Wij geloven dat die sterke netwerksamenwerking voor een betere 
ondersteuning zorgt voor onze inwoners. Saskia en Adrie gingen naar deze inspirerende en zinvolle 
bijeenkomst. 
 
Accommodatie en activiteiten 
Centrum van activiteiten is CC Nesterlé. Hierin vinden de meeste van onze activiteiten plaats. 
Op 02/07 vierde Nesterlé haar 10-jarig bestaan. We konden ons als KBO presenteren op die middag. 
Het was gezellig met veel inloop. We hadden een prijsvraag georganiseerd die door Diny en Corry 
werd gewonnen. Ze moesten het aantal wokkels raden in een pot. Ze kregen een cadeau uitgereikt 
die door de handwerkclub waren gemaakt.  
Het kienen heeft een mooie doorstart gemaakt al mogen er wel meer leden bij. 
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Het bloemschikken werd overgenomen door Lenie de Laat en werd goed bezocht. Er werden mooie 
stukken gemaakt.  
Victor Amukwaman gaf enthousiast les aan de gym groep afgelopen jaar en ook in 2024 gaat hij 
ermee door. De doorstart was een groot succes en er werd zelfs een ledenstop ingevoerd. 
Op 14 juni hielden we een bijeenkomst voor nieuwe leden. Er kwamen 3 leden. Het bestuur gaf  
informatie over de gang van zaken bij de KBO.  
Nieuw dit jaar was de workshop kruiden maken, salades maken en salades op brood maken.  
Leny gaf de workshops. Er werden lekkere salades gemaakt en we hadden een enthousiaste groep 
die iedere keer weer in grote getalen aanwezig was. 
We namen op 27/09 afscheid van ons Seniorenkoor dat na heel veel jaren zangplezier genoodzaakt 
was om te stoppen vanwege het geringe ledenaantal. We bedankten hen voor hun jarenlange inzet. 
De biljartclub hield op 27/10 een biljartdag voor haar leden en belangstellenden waren welkom. Ze 
konden in verschillende samenstellingen spelletjes doen op het biljart en er werd een lunch 
geserveerd. Het was een gezellige dag. 
Na het overlijden van de bridgeleraar in 2022 werd de bridgecursus opnieuw opgestart in het voorjaar 
van 2023. We vonden in Adrie van Gemert een heel goede en geduldige leraar die de beginselen van 
het bridgen overbracht aan een aantal enthousiaste cursisten. Ze werd in december bedankt samen 
met Jo van Breemaat en Frans van Rooij die haar hielpen met hand- en spandiensten. 
De bridgers van de vrijdagmiddaggroep van onze KBO konden na een bijdrage van KBO-Brabant, 
stichting Vrienden van Welzijnswerk voor ouderen en KBO Nistelrode een nieuwe bridgecomputer 
aanschaffen die het tellen veel eenvoudiger maakt. Ze hopen dat het bridgen hierdoor weer 
aantrekkelijk is voor nieuwe leden. 
De ontmoetingsmiddag voor 85-plussers was op 15/09, ruim 70 leden en partners of mantelzorgers 
genoten van een optreden van Hans Vesterink met muziek voor ‘de jeugd van vroeger’. 
Onze ontspanningsavonden werden over het algemeen goed bezocht. 
Op 25/03 was Ik hou van Holland aan de beurt om ons te vermaken. Ze brachten een afwisselend 
programma met als thema, Herinner jij je deze nog. Er waren rond de 150 leden op af gekomen. 
Op 14/10 genoten zo’n 200 leden van een optreden van het Boekels Kwartierke. Ze brachten ons veel 
gezelligheid met hun kolderieke voorstelling.  
Op 25/10 was de ‘kartrekkers’ bijeenkomst. Er was een goede opkomst. De gang van zaken werd 
besproken en ook de voortgang in 2024. 
Voor de sinterklaasmiddag hadden zich 110 leden aangemeld. Dit jaar gingen we kienen met mooie 
prijzen. Tussendoor kwam de Goedheilig man op bezoek met Piet. Iedere deelnemer kreeg een letter. 
De kerstviering was op 15/12 en onze toneelgroep speelde een dolkomisch toneelstuk, ‘De Rimpel 
Revolutie’. Ruim 230 leden genoten hiervan. Vanwege het stoppen van het seniorenkoor en de lengte 
van het toneelstuk konden we niet veel meer plannen deze middag. Omdat ook de pastoor er niet 
meer was en de mis op 16/12 niet kon doorgaan besloot het bestuur om de namen van de overleden 
leden van het afgelopen jaar voor te lezen en een kaars aan te steken met een kleine overweging. Er 
werd een collecte gehouden voor ‘Eten over Bernheze’, deze bracht €385,- op. 
 
Reizen 
De dagreis van 16 mei ging niet door vanwege te weinig belangstelling.  
Op 5 september waren de Kagerplassen aan de beurt met een rondvaart. Met 59 leden was het een 
mooie zonovergoten dag. 
 
Activiteiten andere locatie  
De vrijwilligers bedankavond werd op 16/06 in De Gildehof gehouden. Er waren 44 leden aanwezig 
die werden bedankt voor hun extra inzet voor de vereniging. Ze werden voorzien van een hapje en 
een drankje. Tussendoor werden er een paar potjes Jeu de Boules gespeeld. Winnaars waren Jo 
Vissers en Herman van der Wijst. Laatste deelnemer was Gerda Gevers, zij kreeg de troostprijs.  
Op 20 juni werd in De Gildenhof de jaarlijkse Jeu de Boules middag gehouden, waaraan 44 leden 
meededen.  
De prijzen gingen naar Jos Bongers, Toos van den Broek en Jan van Nuland. De troostprijs ging naar 
Lia van Lee.  
Op 27/11 stond er een excursie gepland voor de natuurbegraafplaats ‘Maashorst’. Er waren 7 
belangstellenden. We kregen informatie van een deskundige medewerker. De wandeling ging niet 
door vanwege het zeer slechte regenweer. Na afloop kreeg iedereen een informatietas mee. 
Dit jaar was er weer een kerstdiner bij van der Valk in Nuland, verzorgd door het Ouderenfonds. 
We mochten 5 leden selecteren voor dit diner. Dat is een bijna onmogelijke opgave met ruim 700 
leden waarvan een aantal zeker ook in het zonnetje gezet mogen worden.  
Het bestuur wenst u een goed en vooral gezond 2024 


